
 

 
REFERAT 

Vesthimmerlands Kommune . Himmerlandsgade 27 . 9600 Aars . Tel. 99 66 70 00 . www.vesthimmerland.dk 

Dato: 15. august 2024 

Referat til forældrebestyrelsesmøde 

Dato: D.15.08.2024  

Tidspunkt: Kl.18.30-20.30 

Sted: Børnehuset Aalestrup 

Møde indkaldt af:  Gitte Lyng Vetter 

Deltagere: Malene, Martin, Gitte V., Julie, Sanne, Gitte S., Line, Malene og Ann-Katrine 

Fraværende:  Gitte S. og Camilla 

Du bør læse følgende:  Nedenstående link til punkt 2 

Du bør medbringe:   

Ordstyrer: Gitte L. Vetter 

Referent: Ann-Katrine Martinussen 

Formål med mødet: Gennemgang og behandling af dagsordenen  

 

1. Nyt fra Gitte V.:  

- Asgård er nu helt lukket. Det barn, der er tilbage, er kommet på en almen stue, hvor Susanne (pædagog 
fra Asgård) også er flyttet med hen. Vi skal nu i gang med at blive mellemformsinstitution. Vi påbegynder 
derfor nu og 1½ år frem uddannelse af alt vores personale. 

- Vi udvider samarbejdet med Aalestrup skole omkring Alkalær for at styrke overgangen fra børnehave til 
skole endnu mere gennem genkendelighed. 

- Hanne er stoppet, da hun har fået arbejde på Vestermarksskolen. 

2. ”Leg på plejehjem”: Læs mere i de to følgende link.      

Leg på Plejehjem | Nordea-fonden (nordeafonden.dk)                                                            

Leg på plejehjem med Dagtilbud — Samværd (legpaaplejehjem.dk) 

- Vi synes, at det er en god idé, men kan ikke have flere kurser nu her. Vuggestuen begynder på mandag 
på sangglad mini og dette kan sagtens også bruges i et samarbejde med plejehjemmet. 

3. Valg til bestyrelsen: 

- Hvornår og hvordan skal vi afholde bestyrelsesvalg? Der laves en kaffedag onsdag d.11. september. 
Kaffe og kage hentes i køkkenet, hvor bestyrelsen er repræsenteret og hvor man ved afhentning af kaffe 
og kage får en stemmeseddel, som afleveres i en postkasse. Der er kaffedag fra kl.14-16, men 
bestyrelse er repræsenteret fra kl.13-17, så flest mulige forældre har mulighed for at stemme. Der sendes 
et link ud med en video, hvor forældrene kan stille op til valget. Martin kan være her fra kl.13-17, det kan 
Julie også, hvis hun ikke kaldes på vagt. Sanne kommer også og kan også bage kager.  

- Inden valget sendes det ud på Aula, hvem der stiller op. Herpå er der billede og lidt information om den 
enkelte. Navn, børn i institutionen og hvorfor ønsker du at stille op til bestyrelsen. 

- Hvordan får vi det gjort attraktiv at stille op og være i vores bestyrelse?  

- Vi vil lave en lille video om, hvad bestyrelsen laver og hvad den har indflydelse på. Vi spørger Mike, om 
han vil hjælpe os med det. I videoen skal der være fokus på, hvad man får ud af at sidde i bestyrelsen og 
hvad man får indflydelse på og ikke, hvad man skal lave eller bidrage med. Videoen skal være en 
opfordring til at stille op til bestyrelsen. Den sendes ud sammen med et link, hvorpå man kan stille op til 
valget. 

https://url12.mailanyone.net/scanner?m=1sYQp8-0002Ow-3G&d=4%7Cmail%2F90%2F1722261000%2F1sYQp8-0002Ow-3G%7Cin12b%7C57e1b682%7C27126638%7C12012098%7C66A79EFA10B72F073C03361B0148628D&o=%2Fphto%3A%2Fntsdardnoneef-%2F.daethkdoir-tstev-j%2Ftekroetplstermpekeag%2Flppa-e-mejhejel&s=fHwmq68JD2A2cxgFfMJywItHbjU
https://url12.mailanyone.net/scanner?m=1sYQp8-0002Ow-3G&d=4%7Cmail%2F90%2F1722261000%2F1sYQp8-0002Ow-3G%7Cin12b%7C57e1b682%7C27126638%7C12012098%7C66A79EFA10B72F073C03361B0148628D&o=%2Fphtw%3A%2Fwtsaew.lpaplg.hejkemdejpg%2Flep-le-mjjedm-ehevn-brhaere&s=kyc3XIiU1hEK8uq8couIfQbRt28


Side 2 

- Hvordan får vi de to-sprogede til at vise interesse for bestyrelsesarbejdet? 

Vi tænker, at denne måde at holde valg på og ved at lave videoen forhåbentlig hjælper på det. 

- Følgende er på valg: Martin, Malene og Gitte S. Derudover er Camilla på valg, da suppleanterne 
kun er valgt for et år ad gangen. Susanne er udtrådt af bestyrelsen, da hun ikke længere har børn 
i Børnehuset og Julie har overtaget hendes plads, da hun er 1. suppleant. Sanne er ikke på valg.  
Martin og Malene vil gerne genopstille. Gitte S. og Camilla er fraværende ved dagens møde, så Gitte V. 
undersøger om de ønsker at genopstille. 

4. Eventuelt 

- Malene har undersøgt Nordea-fonden ifht. en tur. Vi skal lige have de sidste detaljer på plads inden en 
fra bestyrelsen kan søge for os. 

 

Yderligere kommentarer: 
Arbejdet med principper tages op igen, når den nye bestyrelse er tiltrådt. 


